

Ministry of Tourism, Culture
and Sport

Ontario Honours and Awards
Secretariat
400 University Avenue, 5th Floor
Toronto ON M7A 2R9

Ministère du Tourisme, de la Culture
et du Sport

Secrétariat des distinctions et prix de
l'Ontario
400, avenue University, 5^e étage
Toronto ON M7A 2R9



October, 2018

Greetings,

It is my pleasure to invite you to submit a nomination for the Ontario Medal for Good Citizenship.

Established in 1973, the Ontario Medal for Good Citizenship honours Ontarians who, through exceptional, long-term efforts, have made outstanding contributions to community life across the province.

Recipients will be invested by the Lieutenant Governor of Ontario at a ceremony to be held at Queen's Park, in winter 2019.

To submit a nomination for this award:

- a) Visit ontario.ca/honoursandawards.
- b) Select the **Community** category.
- c) Click on **Ontario Medal for Good Citizenship**.
- d) Download the PDF form.
- e) Review the eligibility criteria and instructions carefully.
- f) Fill out the form and then submit it **no later than November 15, 2018**.
Instructions for submitting your nomination package can be found on the website.

If you have any questions, please call the Ontario Honours and Awards Secretariat at 416-314-7526, toll free 1-877-832-8622, TTY 416-327-2391, or email ontariohonoursandawards@ontario.ca.

I hope you will take this opportunity to consider nominating an outstanding citizen in your community. Thank you for your support of this important honours program.

Sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Debbie Strauss".

Debbie Strauss
Director

Ministry of Tourism, Culture
and Sport

Ontario Honours and Awards
Secretariat
400 University Avenue, 5th Floor
Toronto ON M7A 2R9

Ministère du Tourisme, de la Culture
et du Sport

Secrétariat des distinctions et prix de
l'Ontario
400, avenue University, 5^e étage
Toronto ON M7A 2R9



Octobre 2018

Bonjour,

J'ai le plaisir de vous inviter à soumettre une candidature pour la Médaille du mérite civique de l'Ontario.

Créée en 1973, la Médaille du mérite civique de l'Ontario rend hommage aux Ontariennes et Ontariens qui, par leurs efforts exceptionnels et à long terme, ont contribué de façon remarquable à la vie communautaire dans toute la province.

La lieutenante-gouverneure de l'Ontario remettra cette distinction honorifique aux lauréates et lauréats à l'occasion d'une cérémonie qui se tiendra à Queen's Park, à l'hiver 2019.

Pour soumettre une candidature à ce prix :

- a) Rendez-vous sur ontario.ca/distinctionsetprix.
- b) Sélectionnez la catégorie **Communauté**.
- c) Cliquez sur **Médaille du mérite civique de l'Ontario**.
- d) Téléchargez le formulaire en format PDF.
- e) Lisez attentivement les critères d'admissibilité et les instructions.
- f) Remplissez le formulaire puis soumettez-le **au plus tard le 15 novembre 2018**. Les instructions pour soumettre votre dossier de candidature se trouvent sur le site Web.

Si vous avez des questions, veuillez communiquer avec le Secrétariat des distinctions et prix de l'Ontario par téléphone, au 416 314-7526, au 1 877 832-8622 (sans frais), au 416 327-2391 (ATS), ou par courriel à ontariohonoursandawards@ontario.ca.

J'espère que vous profiterez de l'occasion pour envisager la candidature d'une citoyenne exceptionnelle ou d'un citoyen exceptionnel dans votre collectivité. Merci de votre appui à cet important programme de distinctions honorifiques.

La directrice,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Debbie Strauss".

Debbie Strauss